

# Acidophilus/Bifidobacterium

100 capsules, Probiotic supplement, Stock No. 8002-4

Perhaps the most fascinating aspect of the gastrointestinal tract is the friendly bacteria it employs to maximize the nutritional benefits of the food you eat.

There are over three pounds of these little microorganisms that not only help to break down certain substances that escape digestive fluids, but also to manufacture healthful compounds that are reabsorbed into the blood.

## *Did you know?*

Deficiencies of these friendly bacteria are not uncommon due to sickness, bad eating habits and antibiotic use. Fermented foods, such as yogurt and kefir, provide some of these friendly bacteria, but probiotic supplements contain much greater amounts.

## *NSP Advantage*

100 capsules. Probiotic supplement

Each capsule contains a minimum of 4 billion active friendly bacteria (*bifidobacteria* and *lactobacilli*) per capsule, (13 billion/gram at time of manufacture).

*Ingredients:* Maltodextrin, bacterial culture, magnesium stearate and ascorbic acid.

Bacterial identity: *Lactobacillus acidophilus*, *Lactobacillus rhamnosus*, and *Bifidobacterium longum*.

*Recommendation:* Take 1 or 2 capsules daily during a meal. Keep refrigerated or preferably frozen.

## Features & Benefits

- Herbasaur's Chewable Bifidophilus is available for children.
- Inhibits the proliferation of harmful bacteria.
- Promotes healthy digestive and intestinal systems.
- Maintains healthy intestinal flora necessary for proper digestion and assimilation of foods.
- Assists in the digestion of proteins.
- Enhances the breakdown of lactose.
- Helps the body produce digestive enzymes and certain vitamins.
- Reduces the proliferation of hostile organisms like candida albicans.
- Helps maintain a healthy colon.

# Acidophilus/Bifidobactérium

100 capsules, Supplément probiotique, No de stock 8002-4

L'aspect le plus fascinant de l'appareil gastro-intestinal est très probablement son usage de bactéries non pathogènes lesquelles servent à maximiser les bienfaits nutritionnels des aliments que vous mangez.

Il y a plus de trois livres de ces petits micro-organismes qui aident non seulement à dégrader certaines substances qui s'échappent des fluides digestifs, mais aussi à reproduire des composants vivifiants qui sont réabsorbés dans le sang.

## *Saviez-vous que?*

Les insuffisances de ces bactéries non pathogènes sont habituellement causées par la maladie, de mauvaises habitudes alimentaires et l'usage d'antibiotiques. Les aliments fermentés, tels que le yogourt et le kéfir, fournissent un certain nombre de ces bactéries non pathogènes, mais les suppléments probiotiques en contiennent de beaucoup plus grandes quantités.

## *Avantages NSP*

100 capsules. Supplément probiotique. Chaque capsule contient un minimum de 4 milliards de bactéries non pathogènes actives (*bifidobactéries et lactobacilles*), (13 milliards par gramme au moment de la fabrication).

*Ingrédients:* Maltodextrine, culture bactérienne, stéarate de magnésium et acide ascorbique.

Identité bactérienne: *Lactobacillus acidophilus*, *Lactobacillus rhamnosus*, et *Bifidobacterium longum*.

*Mode d'emploi:* Prendre 1 ou 2 capsules par jour pendant un repas. Conserver au réfrigérateur ou de préférence au congélateur.

## Caractéristiques et Bienfaits

- Herbasours Bifidophilus à croquer est disponible pour les enfants.
- Freine la prolifération des bactéries nuisibles.
- Favorise une bonne santé des systèmes digestif et intestinal.
- Maintient une flore intestinale saine, nécessaire pour bien digérer et assimiler les aliments.
- Aide à la digestion des protéines.
- Améliore la dégradation du lactose.
- Aide à la production d'enzymes digestifs et de certaines vitamines.
- Réduit la prolifération d'organismes hostiles tels que le *candida albicans*.
- Favorise la santé du côlon.